
Protokoll från telefonmöte 2013-12-10 grönlandshunsklubbens styrelse. 

1. Mötet öppnas 

2. Val av justerare: Nicole Schwartz 

3. Genomgång av föregående protokoll, godkännes . 

4. Genomgång av arbetsfördelning av styrelsen: materialet läses igenom och 

Reiné genomförde en del förändringar. Alla i styrelsen har fått sista versionen 

skickad till sig via mail. Monika ska fråga Kari-Mette om material som ska 

läggas ut på hemsidan ska gå vi henne eller ej, nuvarande lösning är pga att 

vi inte har ngn webbansvarig. Helen tar ut ett ex för varje styrelse post och 

lägger i sekreterar pärmen. 

5. Genomgång av verksamhetsplan för 2014. Planeringen godkändes och under 

det kommande året kommer vi ha en arbetshelg för styrelsen. Träffen i 

Jonsgård med samarrangemang med Norska grönlandshundsklubben blir inte 

genomförd under våren 2014, möjligen blir det aktuellt under 2015. 

Verksamhetsplanen har vi i styrelsen fått via mail från Monika Hjelm 

6. Information från stora stockholmsutställningen: Placeringen av 

grönlandshundsklubbens plats för monter var inte den bästa enlig de som 

arbetade i montern samt att nu är det dags att förnya materialet. Vi bör/ska 

arbeta med frågan på arbetshelgen under 2014. 

7. Övriga frågor: *Hamra: Ulla slutför arbetsfördelningen till Hamra så att för -och 

efterarbetet blir planerat.  Frank och Helene O kan ev hämta det material som 

mälardalsdistriktet äger (finns hos Britt i Södertälje) och som vi ska låna till 

tävlingen i Hamra. Monika kollar med GOIF om de vill sälja korv med bröd 

eller hamburgare i anslutning till byastugan. Det är viktigt att vi alla samlar 

priser till prisbordet. 

Ekonomi: nuvarande saldo 40 000kr 

 

8. Nästa möte kommer Monika att annonsera via mail, inget datum är bestämt 

ännu. 

 

Monika Hjelm  Helen Söderström 

 

Ordförande    Sekreterare 

 

Justerat av:  

Nicole Schwartz    

   

 


